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1.JusterareförmötesprotokolletLindaGabrielsson

2.Föregåendeprotokoll-

3.Föreningensekonomi&administration

-Budgetäribalansochkassörensernuallakonton.

-Detkommerblienstorkostnadpåpaddockarbetet.

-Detkommerattbli2nyamailadresser.1tillklubbenoch1till

fakturorna.

-Namnbyte:Desistadokumentenärinskickadetillförbundet.Behöver

dockkompletteras.

4.Förbundsinformation&utbildningar

Grönakortet-kurspågång.Detkommerutenintresseanmälantill

medlemmarnapåmailen.

5.Sektionsrapportering

"Ungdomssektionen:Nästamöte3.enovember.

"Tävlingssektionen:Nuärdet7personeriTS.Detärenhopptävlingoch

endressyrtävlingplaneradundervårsäsongen.Licensschabrakenkommer

atttasbortochdetkommerblinågonannanprodukt.Detharköptsin6

klubbschabraksomkanlånasvidlagdressyr.Detkommerbliett

medlemsmötefördesomärtävlarellerbaraärintresserade,islutetav

november.

+Stallsektion:Detkommer2nyahyresgästerinnanjul.

6.Rapporter&skrivelser

—Medlemmarna:

-2inkomnaskrivelsersomstyrelsenhadedialogkring."Viktigtattvåra

anläggningsreglerföljs,viärmångamedanläggningskortnu."En

skrivelsemedmångautvecklingsförslagsomstyrelsentogtillsig.

-Förslagfrånmedlem:Förattkunnaköpainettdressyrstaketsåkanskevi

skahaenförsäljning?Förslagpåattsäljagalltvål.Lindaundersöker

vidare.

—Hästägarna:-

7.Återkopplingfrånföreningsfunktionerna

-StallvärdenCathrineHilmersson:-
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-TräningsvärdenEvelinaSjösten-Slättås:Detärdagsattuppdatera

ridhus-schemat.

-AnläggningsvärdarLarsNorén&JohanLarsson:Fokuspå

paddocksarbetetjustnu.

-Hemsida&socialamedierSusanneJonsson:Dennyahemsidanfinnsdet

ettutkastpå.Därskaävenfinnasenkalender

-Administration&bidrag:LindaGabrielsson(MaddeNorén):-

-SponsorochutvecklingKristianSyrén:Fokuspåpaddocksarbetetjust

nu.

8.PågåendeprojektPågång:Utbyggnadenavvårpaddock.Kommerbli

jättebra,enheltnypaddock.Mendetblevmerarbeteochdyrareänvi

räknatmed.Vifunderarvidarepåvilketunderlagviskaläggapå.

9.Övrigapunkter

10.Nästamöte:19:0028nov.
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